

Kretsstyremøte 9.mai 2023

Hos Solveig i Langbakken 58, Ås, kl 20.00-21.30

Til stede:

Ombudene: Hanne Sickel, Paul Henrik Wanderaas, Liam Flebu, Tobias Nilsen

Kretsstyret: Benjamin Taftesund, Solveig Schytz, Runar Nicolaysen, Bjørnar Evensen, Jarle Andre Ødegaard, Thorbjørn Elvestad

Forfall: Martha Hagbø

1. Godkjenning av innkalling og sakliste

Innkalling og sakliste ble godkjent

2. Godkjenning av referat fra kretsstyremøtet 28.mars

Referat fra kretsstyremøte 28.mars ble godkjent

3. Orientering fra ombudene, planer på kort og lang sikt.

Hanne Sickel, småspeiderombud

- Vinterlekene i Drøbak. Ca 80 deltakere. I tillegg hadde Jeløy et arrangement. Delt ut ca 130 merker.
- Flokklederløft i Moss, hos 8.Moss. Ca 10 deltakere, fra 5 grupper. 8.Moss, Vestby, Siggerud, Drøbak. Tema: Rammer. Annonsert på Folloflokken og på kretsens sider.
- Neste samling er i november.
- Småspeiderdagene 3.-4.juni. På Rød gård på Jeløy. Info kommer snart.
- Oppfølging fra kretsstyret:
 - Oppdatere lederliste til Hanne.
 - Kretsstyret følger opp gruppene som ikke var med på småspeiderdagen i fjor
 - oppdatering av nettsider og kalender.

Paul Henrik Wanderaas, speiderombud

- Har hatt tre peffkurs i år. Peff 1 i mars, Peff 2 og 3 i april.
- Datoer til høsten: Peff 1er 22-24 sept, Peff 2 27.-29. okt, Peff 3 nov/ des
- Deltakelsen på peffkurs har gått noe ned. Usikker på hvorfor. Ca 20 delktalere på Peff 2 hvorav 25% fra andre kretser.
- Viktig å dra med Vinterbro speidergruppe på peffkurs fra høsten av.
- Staben består hovedsaklig av Paul, Jarle, Thalia, Marius og Benjamin. Har hatt med en rover på siste kurs for å lære opp flere nye.
- har kursene ulike steder i kretsen. Ønsker Trampen neste gang, samt Nesodden og Moss.
- Oppfølging fra kretsstyret:
 - følge opp de gruppene som ikke deltar
 - Jobbe for å finne nytt speiderombud på mellomlang sikt.
 - Ønsker konto på speidersport
 - Publisering/administratorrettigheter
 - Merkehelga neste år: Bruke ombudene.

Liam Flebu og Tobias Nilsen, Roverombud

- Planlegger jevnlig felles møter for alle roverlagene i kretsen. Rygge, Drøbak, Vestby var med på første møte. Ønsker å ha fellesmøte en gang i måneden. Skal gå på omgang mellom roverlagene å bestemme innhold.
- Planer for høsten: Kanotur for alle roverne, Rover-kick-off, juletur
- Roverway- flere paths planlegges.
- Arrangerer Snøhuletur, Camp Winter

4. Evaluering av arrangementer som har vært, kretskonk mm

- Kretskonk: Gode tilbakemeldinger fra gruppene.
- Oppfølging: Lage rammeverk/ tips-dokument og møte med erfaringsoverføring.

5. NM, transport og oppfølging av gruppene.

Kretsen dekker kr 4000 per patrulje for deltakelse i NM. Follo krets kan nå sende 6 patruljer.

Kretsen betaler deltakeravgift og reise. Benjamin

6. Arrangementer som kommer

- Gruppeleder og troppsledersamling flyttes til 6.juni. Trampen. Solveig lager forslag til innkalling.
- 3.-4.juni: Speider- og beverdage på Jeløy.
- 24.juni-1.juli Kretsleir på Halsnes.
- 1.-3.sept Minileir. Felles med andre kretser. Prosjektgruppe på tvers av flere kretser. Maya og Benjamin følger opp fra Follo.
- 14.sept: Lederstart.
- 22.sept: Peffkurs 1

Kretsstyremøter framover:

- **30.mai** - kretsstyremøte.

7. Ledertrening og samarbeid med andre kretser

Benjamin deltok på felles møte med de andre Østlandskretsene.

Nytt møte 5.juni

Fysisk møte i sommer, på Hvam-leiren.

Solveig innkaller lederombud og ledertrenere til møte før sommeren.

8. Status Stallerud

Thorbjørn orienterte om status. Avklaringer vedr avtalen med kommunen er på plass.

Jobber med første utkast til dirftskontrakt/ leieavtale.

Thorbjørn forbereder notat til neste kretsstyremøte med forslag til oppgradering på Stallerud.

9. Kretsleir: Status og kretsstyrets rolle på leiren.

Solveig, Benjamin, Thorbjørn, Jarle er der. Jarle, Benjamin og Thorbjørn har også andre oppgaver. Runar er der til og med søndagen i egen gruppe.

Solveig lager en plan.

10. Eventuelt

Årsmøte Vikenbur.

Vikenbur, søknadsfrist fylkeskommunale midler 1.juni. Solveig ringer Vagleik. Benjamin ringer Vikenbur.

Årsmelding. Er ok.

Brønnøysundregistrene. Benjamin følger opp.

Neste kretsstyremøte 30.mai: Planlegge gruppeledersamling og leir.

Lage årshjul for styrets arbeid. Til høsten: kandidat til VIKENBUR.

Dele ut gaver til grupper med jubileum.

- 8. moss er 75 år. Ønsker seg bålpanne.
- 1.Ås blir 100 år: Benjamin spør Rune om forslag.

Saker å følge opp framover:

Lederombud/ Ledertrening

Gildene

FNF

Evt Arrangere speiderting 2024.